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First published in 1980 and with over four million copies in print, The Paper Bag
Princess (the story of a resourceful princess and her useless prince) has captured the
hearts of readers young and old all around the world. The New York Times called it
""one of the best children's books ever written"" and it has appeared countless times
on ""best books"" lists. The story reverses the ""princess and dragon"" folklore
stereotype and celebrates feisty females everywhere, making it a firm favourite with
female readers of all ages, as well as women's groups, teachers and librarians.
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评论

wisdom is better than appearance

-----------------------------
公主智勇双全，蓬头垢面救了王子，却被王子嫌弃。然后公主非常点穴滴怼了王子，于
是公主和王子木有结婚！！！太好了！
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-----------------------------
好无厘头的故事！不一样公主。

-----------------------------
第N次读这本书，看到王子嫌三嫌四的，小小突然冒出一句“那个王子不是bum吗”，
看来已经深深烙印在心中了啊这个故事。

-----------------------------
超级好玩的故事，公主战胜了恶龙，离开了虚荣的王子。适合给女儿讲的故事。

-----------------------------
结尾有些仓促，适合两岁以上阅读

-----------------------------
很有意思的故事。

-----------------------------
Robert
Munsch这一本真的很好看！！如果有女儿一定要送她一本！！公主从恐龙那里救了王
子，还被王子嫌弃，最后一怒之下把王子给踹了。听说要拍成电影啦！

-----------------------------
哈哈哈哈哈哈

-----------------------------
Guess what, the princess and the prince didn’t get married after all.

-----------------------------
上教育学的lecture时讲到这个故事。说到最后一句，王子和公主最后没有在一起时，全
场鼓掌。hhh

-----------------------------
王子和公主最后没有结婚！



-----------------------------
给女儿的书，希望她以后也能像纸袋公主一样！

-----------------------------
打破了许多小时候的convention&stereotypes，很棒的书，读过最现实的童话，好像有
很多原型可以还原

-----------------------------
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